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1. Advies selectiecommissie  

De ethische commissie maakte een advies op ifv. de aanpak van selecties en de opmaak van 
selectiecriteria. Dit document werd eind december bezorgd aan de voorzitter, de algemeen directeur 
en de topsportcoördinator. Daarop volgde een constructief gesprek met de selectiecommissie van de 
VAL, die bereid is om een betere aanpak te ontwikkelen in overleg met de Waalse collega’s. 
 
Tijdens de bespreking wordt benadrukt dat dit thema best niet enkel door de bril van een 
selectiecommissie bekeken wordt, maar dat ook beleidsmatig bekeken moet worden of hoe selecties 
geoptimaliseerd kunnen worden. Er zou nog een stap moeten gezet worden om de tekst ook met de 
Waalse collega’s te bespreken.  
 

2. Bespreking transgenderdocument  
Er kwam een versnelde meeting tussen VAL en LBFA naar aanleiding van het BK masters waar een 
transvrouw als tweede eindigde. Er volgde een melding hierover met een concrete vraag hoe we 
hiermee om gaan. 
Daarnaast is er aan Vlaamse zijde een vraag met betrekking tot een minderjarige. 
 
Pascal stelde een eerste discussie nota op, die besproken werd. Conclusie van dit overleg: Martine 
Vanden Broeck (verantwoordelijke ethiek LBFA) bespreekt het intern met de directeur van de LBFA 
én polst hoe de Franse federatie hiermee om gaat. Daarna volgt opnieuw een overleg. 

 
Simon merkt op dat er een duidelijk onderscheid moet gemaakt worden tussen intersekse en 
transgender. Deze items moeten van bij aanvang best afzonderlijk behandeld worden. In een 
vervolgdocument zal het thema van interseksen uit het document gehaald worden. Daarnaast 
moeten we ons niet focussen op de gevallen die nu gekend zijn maar een algemeen advies opstellen 
voor alle doelgroepen. 

 
 Naast het uitwerken van de richtlijnen zal zeker ook moeten gewerkt worden aan de sociale 

aanvaarding en de ondersteuning van de vertrouwenspersonen in deze materie. 
 

Vraag is ook hoe de EAA naar deze materie kijkt. Als recreanten in een ander land deelnemen aan bv. 
een marathon zou het niet kunnen dat ze opnieuw bij hun vroegere sekse moeten deelnemen, of 
omgekeerd.  

 
Er bestaat een Transgenderinfopunt voor mensen die over hun transitie denken maar ook als 
aanspreekpunt bij vragen, dillema’s. Hij bekijkt het medisch en heeft mee gewerkt aan de richtlijnen 
die WA heeft ontwikkeld. 
 
In functie van de verdere stappen wordt bekeken of een stakeholderoverleg gepland wordt met 
personen van andere commissies van de VAL. Eventueel oproep naar wie hierover wil reflecteren 
(consultatief proces). 

 
 

3. Cases 
De maanden januari en februari waren drukke maanden met in totaal 8 nieuwe cases naast de 
opvolging van cases die in het najaar werden ingediend. 
 

 


